



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ALSHAMEKHA FOR REAL ESTATE AND FINANCIAL INVESTMENTS Date: 25-06-2025 10:00:28 AM Subject: Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الشامخة للاستثمارات العقارية والمالية التاريخ: AM 10:00:28 2025-06-25 الموضوع: اجتماع الهيئة العامة غير العادي</p>
<p>I would like to inform you that the Board of Directors has scheduled the fifth Congress for the year 2025, held on 6/24/2025, to invite the company's shareholders to an extraordinary general assembly meeting and propose a preliminary date on 7/27/2025. Communication and coordination will be made with the Companies Controller Department to indirectly confirm and inform you in due course.</p>	<p>نرجو اعلامكم بان مجلس الادارة قد قرر في جلسته الخامسة لعام 2025 المنعقدة بتاريخ 24/6/2025 دعوة مساهمي الشركة الى اجتماع الهيئة العامة غير العادي واقترح موعد مبدئي بتاريخ 2025/7/27 وسيتم التواصل والتنسيق مع دائرة مراقب الشركات لتأكيد الموعد و اعلامكم في حينه /مرفق طيا بنود الاجتماع</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: MANAR AL MALLAH</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: MANAR AL MALLAH</p>